
29 april 2020 
Till alla medlemmar i SPF Seniorerna Runstenen 
 
Hej! 
”Sköna maj välkommen till vår bygd igen” eller ”O, hur härligt 
majsol ler”. Vårsångerna är många. Våren är i full gång,  
det är fest i luften och allting i naturen är så nytt och fint. Vi tänder 
elden och hälsar våren. 
Valborg en symbol för våren och ljuset. Något som varje år inträffar 
mellan påsk och midsommar.  
Vi har alla säkert våra minnen och erfarenheter från Valborg och 1 maj. 
Vi har kanske haft våra traditioner från år till år. Platser och arrangemang 
vi besökt. Nära och kära samt vänner vi umgåtts med. Goda måltider 
och mycket glädje. 
Vädret genom åren har växlat från högsommarvärme till flera centimeter 
snö. Men vad har det betytt. Våren är snart här och vi längtar till sommaren. 
 
Men vänner. I år är det inte sig riktigt likt. Dagens situation ger oss 
begränsningar och vi har alla fått tänka till och om. Det var väl inget 
vi anande när vi firade valborg förra året att så här skulle det bli 2020. 
Men vi har ju tränat nu några veckor på att hitta andra vägar i tillvaron. 
Så säkert kommer vi att klara av kommande helg också. Kanske vi skapar 
vår ”hushållsvalborg” på vårt eget sätt. Fortfarande med 
Folkhälsomyndighetens röst i våra öron om de regler som gäller. 
 
Jag har pratat med rätt många medlemmar senaste tiden hur de känner 
och tänker just nu. Genomgående är att man gör sitt yttersta att följa alla 
råd och anvisningar. Man försöker fylla dagen med allehanda göromål 
allt efter förmåga och förutsättningar. Man har kontakter på olika sätt 
tack vare tekniken. Promenader i det fria ligger högt på listan. 
Men visst tycker man att det också är lite trist och enahanda ibland. 
Visst längtar alla att det snart skall ta slut och vi kan börja leva som vanligt. 
 
Säkert finns det medlemmar som känner det extra svårt just nu och har svårt 
att se ljuset. De tänker vi extra på och hoppas att också de kan se hopp 
framöver. Vi som ”känner att det ändå går rätt bra” kanske kan vara ett stöd 
för den som känner sig extra orolig och ensam. Vi kan betyda något för någon 
annan. 
 



Lyssnade på ett TV-program igår där man intervjuade en av 
statsepidemiologerna. Han fick frågan- ”hur lång tid tar det innan 
detta är över”? Självklart blev svaret- det vet jag inte. 
Tänk om han hade vetat svaret och han sagt att i mitten av juli är det över. 
Då hade vi haft ett klart mål i sikte och vår motivation hade ökat starkt. 
Men tyvärr är det inte så enkelt i livet att allt har ett klart svar. 
 
Vi får kämpa på och försöka hålla ångan uppe och hoppas. Det gör vi genom 
att göra det vi kan, odla våra kontakter på bästa sätt, vistas ute om möjligt 
samt hjälpa till så gott vi kan. 
Allas vår önskan är ju att epidemin blir historia snart och vi kan gå vidare 
så att vi kan mötas igen. Livet kommer kanske inte att bli helt som förut, det  
blir lite annorlunda men förhoppningsvis bra. 
Vi har lärt oss mycket och förhoppningsvis blivit något klokare. 
 
Jag önskar dig(er) en fin Valborg och 1:a Maj under de förutsättningar som ges. 
 
Lyssna gärna på Lunds studentsångare som sjunger in våren. 
 
https://www.youtube.com/watch?v=i1tgkn95r-I 
 

Hälsningar 
Anders 
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